
Discovery wines

Introducing Unearthed Gems
 
The most memorable journeys are packed with surprises, so our new selection of 
lesser-known wines has been specifically curated to take you somewhere unexpected 
— away from the six “noble varieties”. As you settle into your flight, take your palate 
on the path less travelled with an elegant trio of white grapes from France. Then 
savour an array of enticing, exotic reds, from ancient varieties like Saperavi, born 
from the birthplace of wine in Georgia to Austria’s alluring native Zweigelt. Relish 
your discovery of the best examples of underrated grapes and uncork some inspiring 
insights for your next soirée.
 
Please ask your cabin crew for today’s selection. 

Domaene Gobelsburg Zweigelt, Niederösterreich, Austria, 2022

This Zweigelt grape variety from Lower Austria offers aromas of 
ripe cherry, redcurrant and a touch of blackberry, with subtle 
spice and earth. Medium bodied with soft tannins and fresh acidity, 
it delivers lively red fruit flavours balanced by a light peppery 
note. The clean finish reflects the region’s cool climate, while the 
smooth, ripe, vibrant qualities altogether make it a versatile 
pairing wine.

Orgo Saperavi, Kakheti, Georgia, 2023

This Saperavi grape variety from Georgia shows a deep purple hue 
with ruby edges. Aromas of ripe blackberries, cherries, earthiness 
and spice dominate through the palate and on to the finish, with 
a slight mineral acidity and dark chocolate that balance the rich 
dark fruit flavours, with prominent but not overwhelming 
tannins.

Château L'Hospitalet Grand Vin Blanc, La Clape, France, 2023

This vibrant Mediterranean white wine is led by the unique 
Bourboulenc grape, enticing with citrus, white peach and white 
floral aromas. The palate is fresh and textured, balancing bright 
acidity with flavours of ripe stone fruits and a hint of minerality. 
The finish is elegant, precise and structured, lingering with toasted 
almonds and a refreshing maritime influence.

028204 JCL China Wing Menu Card Insert 225x150mm.pdf   1   2025/4/1   下午 04:13:44



戈貝伯格酒莊經典茨威格紅酒，下奧地利，奧地利，2022年

這款產自下奧地利州的葡萄酒，帶有成熟車厘子、紅加侖子、
黑莓，和一絲的香料和泥土氣味。中等酒體，單寧柔和，酸度
清新，帶有鮮明的紅色水果風味和淡淡的胡椒味。餘韻乾淨，
反映了該地區涼爽的氣候。這款酒順滑、成熟且活潑，非常適
合配搭不同風格的菜餚。

奧高酒莊晚紅蜜紅酒，卡赫季，喬治亞，2023年

這酒呈深紫色至紅寶石色，散發成熟的黑莓、車厘子、泥土和
香料的香氣，貫穿味蕾至餘韻。略帶礦物酸味和黑巧克力味，
平衡了濃郁的深色水果風味，單寧明顯但不濃烈。

豪斯古堡長相思白酒，克拉普，法國，2023年

這是款充滿活力的地中海白酒，以獨特的布布蘭克葡萄為主，
散發柑橘、白桃和白花的誘人香氣，口感清新而富有質感，酸
度鮮明，與成熟核果和淡淡的礦物質味相得益彰。餘韻悠長優
雅，帶有持久的烤杏仁味和清新的海洋風味。

佳釀新選

滄海遺珠 
難忘的旅程總是充滿驚喜，因此我們精心挑選六大「貴族品種」以外鮮為人知的
葡萄酒，與你走向意想不到的地方。安坐於機艙內品嚐優雅的法國白葡萄三重奏，
帶味蕾踏上非凡旅程。然後享用一系列迷人異國紅酒，包括來自葡萄酒發源地格
魯吉亞的古老葡萄品種晚紅蜜(Saperavi)及奧地利迷人的本土茨威格(Zweigelt)。
細味這些滄海遺珠葡萄品種的頂級出品，為下次聚會啟發靈感。    
請向機艙服務員查詢本日精選。
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